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Generalforsamling 8 marts 2024 
 

Tilstede: 14 medlemmer 

Formand Karina startede med at byde velkommen og derefter gik vi til den fastlagte agenda jf. vores 

vedtægter. 

Valg af dirigent 
Ole Madsen valgt. 

Første pkt. var at konstatere om indkaldelsen til generalforsamlingen overholdt gældende tidsfrist, hvilket 

hurtigt blev konstateret. 

Indkaldelse udsendt på mail 25/1-2024. 

Valg af stemmetællere 
 

TC og Erik 

 

Formandens beretning 
*Se bilag 

Formandens beretning er enstemmigt vedtaget. 

Revideret regnskab 
 

43 aktive medlemmer. Et år med mange aktiviteter og renoveringer sluttede med et underskud på 1338,-

dkk. Det må siges at være flot. Bjarne lykkedes tillige at få sponsorstøtte på 21000,- dkk. De 16000,- dkk gik 

til en ny OXI-boks. 

Regnskabet er enstemmigt vedtaget. 

Budget: Det er vigtigt at vi i løbet af 2024 får sponsor i størrelse 10.000,- dkk. Ellers vil vi ikke kunne holde 

det eksisterende aktivitetsniveau over tid. I 2024 vil der komme en selvrisiko i forbindelse med vandskaden. 

Budget godkendt. 

Indkomne forslag 
Ingen 

Valg til bestyrelsen 

Karina genvalgt som formand 

Erik genvalgt 

Per genvalgt 
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Valg af 2 suppleanter 

Mogens første suppleant 

TC anden suppleant 

Valg af 2 revisorer og 1 revisor suppleant 

Anders Olsen 

Claus Rasmussen 

Begge er genvalgt 

Valg af udvalgsformænd 

Turudvalg: Ole BS 

Uddannelsesudvalg: Ole BS 

Sikkerhedsudvalg: Ole BS 

IT- Udvalg: Karina 

Eventuelt 

TC-oplyste at han er i kontakt med kompressor manden. BS orienterede omkring bestyrelsesmødet hvor vi 

opfordrer forsikringsselskabet ikke at genmontere isoleringen. Bjarne har undersøgt det og fået grønt lys. 

René Missel havde fremsendt mail omkring de overvejelser man bør gøre sig i forbindelse med en eventuel 

yderligere hævelse af fundament. Det fik vi en snak om, men der var en generel opfattelse af at det ikke 

umiddelbart er noget som man kan gøre uden meget store ombygninger. Nu arbejder vi videre med 

forsikrings skaden og håber at vi hurtigt kan få genetableret klubhuset.  

Klubhuset skal ryddes 6 april, så håndværkerne kan komme til. 

Erik: TC og Per C fik en lille købmandskurv som tak for den store indsats i forbindelse med renoveringen af 

ALF. 

Thomas fortalte om udviklingen i Stenrev Møn. Thomas og TC er med som repræsentanter fra MSD. 

Projektet skal være udført indenfor 3½ år.  

Generalforsamlingen afsluttet kl 2145 i god ro og orden. 

 

 

På bestyrelsens vegne: Ole Chr. Jørgensen 

 

 

 


